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SKRIVELSE FÖR BEREDNING  
 
Om stadsdelsnämndens samverkan enligt IOP (Ideellt idéburet partnerskap) 
 
 
Den 29 augusti 2024 beslutade stadsdelsnämnden om sitt första samarbete inom IOP (Ideellt 
idéburet partnerskap). Det gällde då ett avtal mellan nämnden och föreningarna Älvsjö AIK 
och Södra Folkparken avseende nattvandring i Solberga.  
 
I förslaget till beslut stod att det fanns möjlighet till förlängning 2025. Moderaterna ihop med 
övriga allianspartier ställde sig mycket positiva till förslaget, men ville se återkoppling och 
utvärdering till stadsdelsnämnden under vintern innan avtalet eventuellt förlängs. Detta 
avslogs dock av stadsdelsnämnden.  
 
Sedan dess har vi inte fått någon återkoppling till stadsdelsnämnden hur samarbetet med 
denna IOP har fungerat och om avtalet är förlängt. Samtidigt är vi nyfikna på hur 
förvaltningen upplever en samverkan av det här slaget och vill vi gärna se fler avtal inom 
ramen för IOP framöver.  
 
Med anledning av ovanstående vill vi ställa följande frågor: 
  

1. När tecknades avtalet med Älvsjö AIK och Södra Folkparken, när började det gälla 
och vilken avtalstid skrevs in i det första avtalet?  

2. Har avtalet enligt 1) förlängts, och i så fall, för vilken tid?  
3. Hur har samverkan fungerat kring var någonstans och när nattvandringarna ska ske, 

hur många volontärer föreningarna bidrar med och återrapportering efter slutfört 
uppdrag?  

4. Hur mycket har avtalet kostat stadsdelsnämnden hittills?  
5. Vad är förvaltningens bedömning om effekterna med denna IOP och eventuella 

lärdomar av samverkan?  
6. Har stadsdelsförvaltningen för avsikt att föreslå nämnden fler överenskommelser om 

IOP med samma eller med andra organisationer? I så fall vilka typ av samarbeten och 
vilka organisationer?  

7. Kan stadsdelens ideella föreningsliv ta kontakt med förvaltningen och föreslå en 
samverkan inom IOP? Var vänder man sig och vilka områden är prioriterade för 
stadsdelsförvaltningen att samverka inom?  

8. Har stadsdelsförvaltningen haft kontakter om ytterligare samverkan IOP som man valt 
att inte gå vidare med? Vilka och varför? 


